

玩具产品安全保证



广泛的国际认可

Eurofins实验室获得国际上权威机构的认可，我们提供的检测检验服务受到各国政府和机构的广泛认可。Eurofins成为玩具检测领域日益重要的服务提供者 and 参与者。

- 中国合格评定国家认可委员会 (CNAS)
- 美国消费品安全委员会 (CPSC)
- 美国纺织化学师与印染师协会标准 (AATCC)
- 英国皇家认可委员会 (UKAS)
- 德国-欧洲提名检定所 (EU Notified)
- 德国认证委员会 (ZLS)
- 美国联邦电讯局 (FCC)
- 美国实验室认可协会 (A2LA)

国际测试标准

Eurofins欧陆集团以国际专业的检测认证水准，高效经济的本土服务模式，助您提升产品质量和企业信誉，为您赢得市场竞争。

- 欧盟: EN71, EN62115 Toy Regulation, EMC, REACH Regulation (SVHC)
- 美国: CPSC 16 CFR, ASTM F963, CPSIA, 45 CFR 15, LHAMA, CONEG
- 加拿大: CHPA SOR/2011-17
- 澳大利亚/新西兰: AS/NZS ISO 8124
- 国际标准: ISO 8124
- 中国: GB 6675, GB 19865, GB 5296.5

测试范围 (不仅限于下列范围)

- EC形式检验
- EN 71 part1, 2, 3
- 物理-机械性能要求
- 易燃性
- 玩具安全-有毒重金属迁移
- 玩具安全-有机化合物
- 高关注危险物质SVHC 53项
- 镉的含量
- 加拿大危险品法规CHPA
- 美国消费品法案CPSIA
- 美国加州65法案
- 电子玩具标签检查
- 水彩颜料及艺术材料
- 纺织品中的偶氮染料
- 有机锡和有机氯化物
- 耐汗/唾液牢度
- 增塑剂邻苯二甲酸盐和铅含量
- 玩具的摇摆、滑动和类似活动等

Eurofins欧陆集团是国际著名的检测认证机构，在食品、药品、环境和消费品等诸多产品领域为客户提供广泛的检测认证和技术咨询服务。Eurofins分别于1997年和2000年在巴黎和法兰克福上市，是国际检测认证行业最早上市的四大公司之一。目前，欧陆集团的业务分支遍布全球30个国家，拥有超过150个实验室，9,500多名员工。

Comprehensive Security Guarantees (Toys)



Worldwide Accreditation of Eurofins

Eurofins Group laboratories have gained international accreditation from all relevant jurisdictional authorities. Our services are widely accepted by governments and major authorities.

- China National Accreditation Board for Laboratories (CNAS)
- USA, The US Consumer Product Safety Commission (CPSC)
- USA, American Association of Textile Chemists and Colorists (AATCC)
- United Kingdom Accreditation Service (UKAS)
- Germany, EU Notified Body
- Germany, Zentralstelle der Länder für Sicherheitstechnik (ZLS)
- USA, Federal Communications Commission (FCC)
- USA, The American Association for Laboratory Accreditation (A2LA)

International Requirements

As an internationally accredited testing lab, with proficient & economical local services, we are committed to help our customers improve product quality, and achieve brand reliability to secure a competitive edge in the industry.

- European Union: EN71, EN62115 Toy Regulation, EMC, REACH Regulation (SVHC)
- United States of America: CPSC 16 CFR, ASTM F963, CPSIA, 45 CFR 15, LHAMA, CONEG
- Canada: CHPA SOR/2011-17
- Australia and New Zealand: AS/NZS ISO 8124
- International Standard: ISO 8124
- China: GB 6675, GB 19865, GB 5296.5

Testing Items (includes but not limited)

- EC Type examination
- EN 71: Part 1, 2, 3 etc..
- Physical & Mechanical requirements
- Flammability
- Toy Safety- Migration of toxic heavy metals
- Toy Safety- Organic compounds
- 53 SVHC
- Cd content
- Canada CHPA
- US CPSIA
- California Prop 65
- Label check in electrical toys
- Watercolor paints & Art materials
- AZO Dye in textile
- Organotin and organochlorine compounds
- Color fastness to perspiration and saliva
- Phthalates & Lead
- Swings, slides and similar activity toys

Eurofins Group is a leading international group of laboratories providing an unparalleled range of testing and support services to the pharmaceutical, food, environmental and consumer products industries and to governments. We quoted in Paris and Frankfurt stock market in 1997 and 2000, nowadays we have over 150 offices and labs across 30 countries, with more than 9,500 employees worldwide to service our customers.